
                                                   Z á p i s n i c a

zo  zasadnutia  Predstavenstva  Zväzu  chovateľov  ošípaných  na  Slovensku  –  družstvo, 
konaného dňa 10.12.2014 v sídle spoločnosti.

Prítomní: MVDr. Andrej Imrich, Ing. Pavol Boleček, Ing. Miloš Supuka, Ing. Ján Hranka,  
 Ing. František Uhliarik  za KK Ing. Al Hadi Sinjar. 
Ospravedlnení: Ing. Miroslav Falát, Vojtech Kurthy.

Program zasadnutia:
1. Zahájenie
2. Kontrola uznesení s predchádzajúcich zasadnutí
3. Správa o činnosti zväzu a situácie v chove ošípaných
4. Správa o šľachtení a plemenitbe ošípaných
5. Správa o hospodárení zväzu za 10 mesiacov v roku 2014.
6. Rôzne 

                         7. Záver.

Ad 1. 
MVDr.  Andrej  Imrich  otvoril  zasadnutie  predstavenstva.  Všetkých  privítal  a informoval 
o programe  zasadnutia  predstavenstva,  ktoré  bolo  schválené.  Navrhol  a dal  odsúhlasiť  za 
overovateľa zápisnice Ing. Jána Hranku a zapisovateľa Juraja Kureka a Jozefa Horvátha.

Ad 2.
Kontrolu uznesenia predniesol  predseda Imrich, ktorý konštatoval, že uznesenia sa priebežne 
plnia.  Informoval  o stave  odkúpenia  pozemku  v  strede  farmy  v Bučanoch.  Konkrétne 
o hovoril o jednaní so správcom konkurznej podstaty Ing. Mikušom. Je to na dobrej ceste aby 
sme pozemok mohli odkúpiť v priebehu 1 – 2 štvrťroku 2015.

Ad 3.
MVDr. Imrich podal správu o činnosti zväzu a stave chovu ošípaných na Slovensku. 
Informoval  o jednaniach  s ministrom  a tiež  s pracovníkmi  ministerstva  pôdohospodárstva 
a rozvoja vidieka. Informovali sme ich o veľmi vážnom stave chovu ošípaných na Slovensku. 
K tomuto minister zvolal jednanie so spracovateľmi a obchodníkmi. Podľa možností minister 
zaručil  riešenie  zlej  situácie  a hľadania  ďalších  podpôr  pre  chovateľov  ošípaných 
predovšetkým na prasnice a kancov aj v budúcom roku.
Ďalej informoval o dohodnutom stretnutí s ministrom v mesiaci január a tiež v podaní návrhu 
na zrušenie  termínu vyrobené  na Slovensku.  Informoval  ako označujú narodenie,  výrobu, 
porážanie a spracovanie v SRN /DDDD/.
Podal informáciu o jednotlivých štatistikách v chove ošípaných.



Ad 4.
Pán Horváth informoval členov predstavenstva o činnosti na úseku vedenia plemennej knihe 
a hodnotenia  zvierat.  Konštatoval,  že  vo  všetkých  ukazovateľoch  oproti  roku 2013 prišlo 
k nárastu produkcii  kancov i prasničiek  ako i v  počte  zapísaných ošípaných do plemennej 
knihy,  plemenného  registra.  V počte  ohodnotených kancov je  nárast  o 20 kusov a v počte 
prasničiek je nárast o 500 kusov.

Ad 5.
Informáciu  o hospodárení  podal  Ing.  Kurek,  ktorý  informoval  členov  predstavenstva 
o hospodárení družstva za desať mesiacov, formou dodanej tabuľky a podaného vysvetlenia. 
V tabuľkách je spracovaný výhľad hospodárenia do konca roka s plusovým hospodárením.

 Ad 6.
V tomto bode prebehla diskusia k jednotlivým prejednávaným problémom.  Diskutovalo sa 
o kritickom stave ošípaných najmä o poklese nákupnej ceny mäsa, ktorá sa už pohybuje na 
úrovni 1,1 eura/kg, čo núti chovateľov robiť razantné opatrenia v ekonomike výroby a predaja 
ošípaných.
Prejednala sa žiadosť o prijatie za člena Zväzu spoločnosti REP Centrum Dunajská Streda.
Ing.  Al  Hadi  podal  podrobnú  informáciu  o prejednávanej  problematike  v Bruseli  /Copa 
Cageca/.  

Ad 7.
Na záver MVDr. Imrich poďakoval prítomným za účasť, dal schváliť uznesenie.


